
Fra: Anton Holm <an-rohol@online.no> 
Sendt: 3. mai 2018 09:15 
Til: Marianne Aadland Sandvik 
Emne: Re: SV: Hytte, Meland 
 

Hei igjen. 
 

Vi jobber med flytting av brakkene allerede, og kommer selvfølgelig til å 
varsle når dette skal gjøres. 
Da vil også stålet demonteres, og bli fjernet. 
 

Mvh 

Anton Holm 

 

 

Den 3. mai 2018 kl. 08.33 skrev Marianne Aadland Sandvik: 

 

 
Hei 
  
Dette får vere greitt. Kommunen føl ikkje sikringa meir opp no, men reknar med at du arbeider med å 
få brakkene og stålet fjerna så fort som mogleg. Fint viss vi kan få tilbakemelding får deg når du har 
ein plan for fjerninga, og vi ber deg om å varsle naboane når arbeidet skal gjennomførast. 
  
Vi viser til at slik konstruksjonen står i dag er den i strid med både forureiningslova og plan- og 
bygningslova. Vi må difor vurdere om vi skal følgje saka vidare opp etter forureiningslova viss vi ikkje 
ser at det er progresjon med jobben i å få alt fjerna. 
  
  
Med venleg helsing 
  
Marianne Aadland Sandvik 
Juridisk rådgjevar byggjesak 
Meland kommune 
e-post: marianne.aadland.sandvik@meland.kommune.no 
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Fra: Anton Holm [mailto:an-rohol@online.no]  
Sendt: 2. mai 2018 22:30 

Til: Marianne Aadland Sandvik 

Emne: Hytte, Meland 
  

Hei. 

  

mailto:marianne.aadland.sandvik@meland.kommune.no
mailto:an-rohol@online.no


Som det fremkommer av vedleggene er tingene vi ble 
enige om på telefon 30. utført. 

  

Stålet som var montert på baksiden er lagt ned, og 
brakkene er nå dekket til. 

  

Jeg håper virkelig at dette er tilfredsstillende. 

  

Mvh 

Anton Holm 
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